



Obituary

Born: Saturday, January 8, 1938

Died: Tuesday, July 2, 2019

It is with great sadness
that we announce the passing of

Mr. Jean-Yves Lanois

Passed away July 02, 2019 at the age of 81. Son of the late Hector Lanois and the late Véronique Asselin, he will be mourned by his spouse Marie Anne Lanois née Robinson, his children Robert Lanois (Gaëtane Prézeau) and Lisa Rondeau and by his grandchildren Braydon, Sophie, Jeremy, Nathaniel and Zachary.

He also leaves his brothers and sisters Jeannine, Lisette, Vincent (Lise), Nicole (Edouard), Lucette (Wes) and Réjean and also many nephews, nieces and friends. Predeceased by his brother Rhéal.

The visitations will be held from 12 p.m. (noon) to 1 p.m., Saturday, July 13, 2019 at Lafleur Funeral Home & Chapel, 874 Notre-Dame Street, Embrun. A private funeral service will follow at 1 p.m. in the chapel of the Funeral Home.

Donations to the Ottawa Regional Cancer Foundation (1500 Alta Vista Dr., Ottawa (ON) K1G 9Z9) would be appreciated.

For more information, please call at 613-443-3286. Condolences may be faxed to 613-764-5279 or e-mailed to maisonlafleurhome@bellnet.ca or view our website at maisonfunerairlafleur.com.

C'est avec tristesse que nous
vous annonçons le décès de

M. Jean-Yves Lanois

Il est décédé le 02 juillet 2019 à l'âge de 81 ans. Fils de feu Hector Lanois et de feu Véronique Asselin, il laisse dans le deuil son épouse Marie Anne Lanois née Robinson, ses enfants Robert Lanois (Gaëtane Prézeau) et Lisa Rondeau ainsi que ses petits-enfants Braydon, Sophie, Jeremy, Nathaniel et Zachary.

Il laisse également ses frères et soeurs Jeannine, Lisette, Vincent (Lise), Nicole (Edouard), Lucette (Wes) et Réjean ainsi que plusieurs neveux, nièces et amis. Prédécedé par son frère Rhéal.

Les visites auront lieu de 12 h (midi) à 13 h, le samedi 13 juillet 2019 à la Maison funéraire & chapelle Lafleur, 874,

Service Summary

Visiting

12:00 PM to 1:00 PM, Sat Jul 13, 2019

Embrun-Maison funéraire Lafleur Funeral Home

874, rue Notre-Dame
Embrun, Ontario K0A 1W0

Funeral Service

1:00 PM Sat Jul 13, 2019

Embrun-Chapelle de la Maison funéraire Lafleur Funeral Home Chapel

874 Notre-Dame
Embrun, Ontario K0A 1W0

rue Notre-Dame, Embrun. Un service religieux privé suivra à 13 h, en chapelle de la Maison funéraire.

Vos marques de sympathie peuvent se traduire par des dons à la Fondation du cancer de la région d'Ottawa (1500, ch Alta Vista, Ottawa (ON) K1G 9Z9).

Pour plus d'informations, veuillez composer le 613-443-3286 ou téléc. 613-764-5279 ou présentez vos condoléances au site web: maisonfunerairlafleur.com ou par courriel: maisonlafleurhome@bellnet.ca.